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矿业资本市场 Capital Market of Mining 

主持人：中银国际全球客户中心能源与自然资源组主管王喆

发言人：

• 中国银行原首席经济学家、中银国际研究公司董事长曹远征

• 宁波力勤资源科技股份有限公司董事长蔡建勇

• 山东黄金集团董事长满慎刚

• 彭博行业研究环球金属与矿业主管朱轶女士

Chair: Wang Zhe

Speakers：

•  Cao Yuanzheng, Former Chief Economist of Bank of China, Chairman of BOCI Research Limited

•  Cai Jianyong, Chairman，Lygend Resources & Technology Co., Ltd.

•  Man Shengang, Chairman，Shandong Gold Group

•  Ms. Zhu Yi, Global Head of Metals & Mining, Bloomberg Intelligence

10:30-10:45 场间休息 Interval

矿产品供需形势分析 Supply and Demand Analysis

主持人：自然资源部信息中心副主任曹新元

发言人：

• 国务院发展研究中心资源与环境政策研究所资源政策研究所主任李维明

• 标普全球市场财智金属与采矿研究团队首席分析师凯文•莫菲

• 希尔威金属矿业有限公司董事长兼首席执行官冯锐

• 瑞典吕勒奧理工大学教授、瑞典RMG咨询公司创始人/前首席执行官孟瑞松

• 自然资源部信息中心矿产资源研究室主任闫卫东

Chair: Cao Xinyuan

Speakers：

•  Li Weiming, Director of Resources Division, Institute of Resources and Environment, Development

Research Centre of the State Council PRC

•  Kevin Murphy，Principal Analyst of Metals & Mining, S&P Global Market Intelligence

•  Feng Rui，Chair and CEO, Silvercorp Metals Inc.

•  Johan Magnus Ericsson, Professor of Luleå University of Technology Sweden, Former CEO & Co-

Founder of RMG Consulting

•  Yan Weidong, Director of Mineral Division, Information Center, Ministry of Natural Resources PRC

12:30-13:30 场间休息 Interval

天津推介专场 Special Promotion of Tianjin

招商推介人：

• 天津市商务局副局长何智能

• 天津市国资委一级巡视员、副主任王志勇

• 天津市人民政府合作交流办公室二级巡视员杨毅东

• 天津市河西区人民政府副区长曹晟

• 天津市滨海新区商务和投促局副局长张志辰

• 中新天津生态城商务局副局长沈佩佩女士

• 天津港保税区临港高新产业发展局副局长李元

Investment Promoters：

•  He Zhineng, Deputy Director-General，Tianjin Commission of Commerce

•  Wang Zhiyong, Deputy Director-General，State-Owned Assets Supervision and Administration

Commission of Tianjin People's Government

•  Yang Yidong, Deputy Director-General, Cooperation and Exchange Office of Tianjin Municipal

People's Government

•  Cao Sheng, Deputy District Head of Hexi District People's Government of Tianjin

•  Zhang Zhichen, Deputy Director of the Bureau of Commerce and Investment Promotion,Tianjin

Binhai New Area

•  Ms.Shen Peipei, Deputy Director of the Bureau of Commerce, China-Singapore Tianjin Eco-City

•  Li Yuan, Deputy Director, Hi-Tech Industrial Development Bureau of Habour Area,Tianjin Port Free

Trade Zone

14:45-15:30 大会赞助商推介 Sponsors Promotion
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大会开幕式 Opening Ceremony

主持人：自然资源部副部长庄少勤

发言人：

• 天津市市长张工视频致辞

• 自然资源部部长王广华视频致辞

• 阿根廷驻华大使牛望道代表协办单位连线致辞

• 中国国际矿业大会组委会主席、中国矿业联合会会长彭齐鸣介绍本届大会情况

Chair: The Hon. Zhuang Shaoqin

Speakers：

•  The Hon. Zhang Gong, Mayor of Tianjin Municipal People's Government (Video)

•  The Hon. Wang Guanghua，Minister, Ministry of Natural Resources PRC (Video)

•  H.E. Gustavo Sabino Vaca Narvaja, Ambassador of Argentina to China (Online)

•  Peng Qiming, Chairman of Organizing Committee of China Mining Conference and Exhibition,

President of China Mining Association

15:50-16:00 场间休息 Interval

主题论坛

——可持续的矿业，为了可持续的经济增长

Keynote Session

——Sustainable Mining for Sustainable Economic Growth

主持人：自然资源部党组成员，中国地质调查局党组书记、副局长李金发

发言人：

• 国际采矿与金属理事会总裁兼首席执行官罗翰特什•达万

• 紫金矿业集团股份有限公司董事长陈景河

• 力拓集团首席执行官石道成

• 中国五矿股份有限公司副总经理王炯辉

• 中银国际控股有限公司首席执行官兼执行总裁李彤女士

• 北京建龙重工集团有限公司副总裁黄丹女士

• 东盟矿业协会联合会秘书长、马来西亚矿业协会执行主任穆罕默德•诺•穆罕默德

Chair: The Hon. Li Jinfa, Member of the Party Leadership Group of Ministry of Natural Resources PRC,

Secretary of the Party Leadership Group & Deputy Director-General of China Geological Survey (CGS)

Speakers：

•  Rohitesh Dhawan, President & CEO, International Council on Mining and Metals (ICMM)

•  Chen Jinghe, Chairman, Zijin Mining Group Co., Ltd.

•  Jakob Stausholm, CEO, Rio Tinto Group

•  Wang Jionghui, Deputy General Manager, China Minmetals Corporation Limited

•  Ms. Li Tong, CEO & Executive President, BOC International Holdings Limited（BOCI）

•  Ms. Huang Dan, Vice President, Beijing Jianlong Heavy Industry Group Co., Ltd.

•  Muhamad Nor Muhamad, Secretary-General, ASEAN Federation of Mining Associations (AFMA) &

Executive Director, Malaysian Chamber of Mines (MCOM)

海外投资经验分享   Overseas Investment Experience Sharing

主持人：中国国际矿业大会组委会主席、中国矿业联合会会长彭齐鸣

发言人：

• 伦敦证券交易所集团一级市场国际业务总监汤姆•艾登堡

• 浙江华友钴业股份有限公司副董事长、高级副总裁方启学

• 中国黄金集团(香港)有限公司总经理童军虎

• 紫金矿业集团股份有限公司和中矿资源集团股份有限公司独立董事薄少川

• 中铝海外发展有限公司总裁、中铝铁矿控股有限公司董事长赵振刚

• 赢意商务咨询（上海）有限公司总经理、中国国际矿业协会主席戴碧特

Chair: Peng Qiming, Chairman of Organizing Committee of China Mining Conference and Exhibition,

Speakers：

•  Tom Athenborough, Head of International Business Development, Primary Markets, London Stock

Exchange Group (LSEG)

•  Fang Qixue，Vice Chairman & Senior VP, Zhejiang Huayou Cobalt Co., Ltd.

•  Tong Junhu, General Manager, China Gold Group (Hong Kong) Co., Ltd.

•  Bo Shaochuan, Independent Director, Zijin Mining Group Co., Ltd. and Sinomine Resource Group

Co., Ltd.

•  Zhao Zhengang, President of Chinalco Overseas Development Co., Ltd, Chairman of Chalco Iron

Ore Holdings Co., Ltd.

•  Peter Arkell, Managing Director of Carrington Day, Chairman of Global Mining Association of China

(GMAC)

10:30-10:45 场间休息 Interval
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哈萨克斯坦矿业投资专场推介 Special Promotion of Mining Investment in Kazakhstan

主持人：中国地质调查局西安地质调查中心党委书记、中国—上海合作组织地学

合作研究中心常务副主任唐金荣

发言人：

• 中国地质调查局西安地质调查中心主任李建星

• 哈萨克斯坦工程院院士、哈萨克斯坦萨特巴耶夫地质研究所所长卓尔塔耶夫

• 哈萨克斯坦国家投资公司驻华代表处首席代表华内实•阿满泰

• 哈萨克斯坦国家地质勘探公司董事会代理主席塔加什•埃尔达尔•巴赫扎诺维奇

• 哈萨克斯坦塔乌肯-萨姆鲁科矿业公司投资与市场部总监达尼亚尔•米尔扎赫梅托

夫

• 乌鲁姆斯-别斯绍克有限公司董事长帖木尔•伊萨耶夫•别克托维奇

• 中国地质调查局西安地质调查中心副总工程师、中国—上海合作组织地学合作研

究中心秘书长马中平

• 中广核铀业发展有限公司业务开发部主任马亮

Chair: Tong Jinrong, Secretary of the Party Leadership Group of Xi'an Center, CGS, Executive Deputy

Director of the China-SCO Geoscience Cooperation Research Center

Speakers：

•  Li Jianxing, Director, Xi'an Center, CGS

•  Zholtaev Geroy Zholtaevich, Academician of the National Engineering Academy, Director of the

Institute of Geological Sciences of K.I. Satpayev Kazakhstan

•  Kuanysh Amantay, General Representative in China at the National Agency for Investment

Promotion and Support, "KAZAKH INVEST"

•  Tagash Eldar Bakhytzhanovich, Acting Chairman of the Board of "Kazgeology" JSC

•  Daniyar Myrzakhmetov, Director of Investment and Marketing Department of "Tau-Ken Samruk"

•  Timur Issayev Beketovich, President of "Ulmus-Besshoky" JSC

•  Ma Zhongping, Deputy Chief Engineer, Xi'an Center,CGS, Secretary-General of China-SCO

Geoscience Cooperation Research Center

•  Ma Liang, Director of Business Development Dept, CGNPC Uranium Resources Co., Ltd.

12:30-14:00 场间休息 Interval

矿山安全保障 Safety Management in Mine Geology

主持人：中国矿业联合会秘书长车长波

发言人：

• 中国煤炭地质总局党委副书记、副局长任辉

• 英美集团安全及可持续发展主管葛道明

• 力拓集团矿山安全首席专家万泽乐女士

• 自然资源部油气资源战略研究中心安全生产管理研究室主任李富兵

• 北京大地高科地质勘查有限公司董事长肖明国

Chair: Che Changbo, Secretary-General, China Mining Association

Speakers：

•  Ren Hui, Deputy Director-General, China National Administration of Coal Geology (CNACG)

•  Dominic Gates, Head of Safety and Sustainability at Anglo American

•  Ms. Penny Van Zeller, Principal Advisor, Critical Risk Management at Rio Tinto Group

•  Li Fubing, Director of Safe Production Management Division, Strategic Centre of Oil & Gas

Resources, Ministry of Natural Resources PRC

•  Xiao Mingguo,  Chair of Beijing Dadi Gaoke Geological Exploration Co., Ltd.

15:40-16:00 场间休息 Interval

矿产品交易市场 Trading and Markets of Mineral Products

主持人：中银国际全球客户中心能源与自然资源组主管王喆

发言人：

• 中银国际环球商品全球策略主管傅晓女士

• 伦敦金属交易所中国区主管刘阳女士

• 中广核矿业有限公司资本运营部总监马仕明

• 中银国际黑色金属版块主管唐芸女士

Chair: Wang Zhe

Speakers：

•  Ms. Amelia Fu Xiao, Head of Commodity Markets Strategy at BOCI

•  Ms. Liu Yang, Senior Vice President for Asia Pacific and Emerging Market at London Metal

Exchange (LME)

•  Ma Shiming, Director of Capital Operation, CGN Mining Co., Ltd.

•  Ms. Yvonne Tang, Head of Ferrous Metals at the Global Commodities Dept, BOCI

14:00-15:40

16:00-17:40
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企业社会责任 Corporate Social Responsibility

主持人：中国五矿化工进出口商会发展部主任、责任钴业倡议理事长孙立会 

发言人：

• 上海交通大学上海高级金融学院教授邱慈观女士

• 紫金矿业集团股份有限公司执行董事、副总裁谢雄辉

• 洛阳栾川钼业集团股份有限公司副总裁梁玮女士

• 艾芬豪矿业独立董事、可持续发展委员会主席努努•尼辛基拉女士

• 巴里克黄金公司首席可持续发展官格兰特•贝灵哲

Chair: Sun Lihui, Director of Development Dept., China Chamber of Commerce of Metals Minerals &

Chemicals Importers & Exporters (CCCMC), Chairman of Responsible Cobalt Initiative (RCI)

Speakers：

•  Ms. Chiu Tzu-Kuan, Professor at Shanghai Advanced Institute of Finance (SAIF), Shanghai Jiao

Tong University

•  Xie Xionghui, Executive Director & Vice President, Zijin Mining Group Co., Ltd.

•  Ms. Liang Wei, Vice President, China Molybdnum Co., Ltd (CMOC)

•  Ms. Nunu Ntshingila, Independent Director and Chairman of Sustainability Committee, Ivanhoe

Mines

•  Grant Beringer, Group Sustainability Executive, Barrick Gold Corporation

10:30-10:45 场间休息 Interval

科技创新与融合发展 Technological Innovation and Integrated Development

主持人：中国五矿股份有限公司副总经理、五矿勘查开发有限公司董事长王炯辉

发言人：

• 力拓集团发展与科技技术总裁桑迪

• 长沙迪迈数码科技股份有限公司董事长王李管

• 丹东东方测控技术股份有限公司董事长长兼总经理包良清

• 360集团首席安全官、未来安全研究院负责人杜跃进

Chair: Wang Jionghui, Deputy General Manager of China Minmetals Corporation, Chairman of China

Speakers：

•  Santi Pal, Managing Director Group Technical, Rio Tinto Group

•  Wang Liguan, Chairman, Changsha Digital Mine Co. Ltd.

•  Bao Liangqing, Chairman & General Manager of Dandong Dongfang Measurement & Control

Technology Co., Ltd.

•  Du Yuejin, Chief Security Officer at 360 Group & Head of Future Security Lab.

12:30-14:00 场间休息 Interval

职业地质师论坛 Certified Professional Geologist

主持人：中国矿业联合会秘书长车长波

发言人：

• 中国国际矿业大会组委会主席、中国矿业联合会会长彭齐鸣

• 意大利职业地质师国家委员会认证地质师，欧洲地质师联合会认证欧洲地质师大

卫•戈沃尼

• 北京雨仁律师事务所创始人、高级合伙人栾政明

• 意大利职业地质师国家委员会委员、欧洲地质师联合会前任秘书长加布里尔•庞

佐尼

Chair: Che Changbo, Secretary-General, China Mining Association

Speakers：

•  Peng Qiming, Chairman of Organizing Committee of China Mining Conference and Exhibition,

President of China Mining Association

•  David Govoni, Geologist of Italian National Council of Geologists (CNG), EurGeol of European

Federation of Geologists (EFG)

•  LuanZhengming, Founder and Managing Partner of Beijing Yuren Law Firm

•  Gabriele Ponzoni, Councillor of Italian National Council of Geologists (CNG), Former Secretary-

General of European Federation of Geologists (EFG)

（注：论坛日程内容截至2022年9月21日。内容如有变化，以大会现场实际为准。组委会保留对日程修改和解释的权利。）

(Note: The above content is updated to Sept.21, 2022.  All is subject to actual schedule during the event. The Organizing Committee reserves the right to revise and explain the schedule.)

14:00-16:20

10:45-12:30
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